
 
 

Protokoll  

Kronoberg läns hembygdsförbunds styrelsemöte den 22 november 2022 

Plats: Älmhults hembygdsgård  

Närvarande: Kjell Gustafsson, Evy Törnqvist, Mats Karlsson, Solveig Carlsson, 

Roger Söderling, Andreas Håkansson och Jacob Elofsson.  

 

1. Mötet öppnas av ordförande Kjell Gustafsson 

2. Till sekreterare valdes Andreas Håkansson  

3. Till justerare valdes Evy Törnqvist  

4. Dagordningen godkändes  

5. Rapport från bokmässan på Växjö stadsbibliotek: Vi sålde fem böcker och 

ett antal nummer av I Värend och Sunnerbo. Tre nya medlemmar värvades.  

6. Julmarknaden på Smålands museum bemannnas enligt följande:  

-Lördag: Evy (förmiddag), Lars och Kerstin Palm Lars och Kerstin Palm 

(eftermiddag) 

-Söndag: Åsa (förmiddag), Kjell (eftermiddag). Samuel och Andreas finns 

också i huset och är tillgängliga för lite avbyte. 

7. Nästa års kurser och möten; 

- Förbundets årsmöte blir den 11 mars. Gemla föreslogs som mötesplats, 

Kjell frågar hembygdsföreningen 

- Ordförandekonferenserna hålls den 4 februari och 21 oktober i Skatelöv. 

Evy bokar. 

- Kurser: En kurs om digitalisering planeras (18 februari), en kurs om 

gallring av inventarier (15 april) och en kurs om husvård och skadedjur 

(datum ej fastställt än). En kväll för utbyte av idéer hur en hembygdsbok tas 

fram och skrivs, förslag om den 22 mars. Kjell kontaktar Studieförbundet, 

Vuxenskolan om vi kan vara i deras lokaler. 

8. Byggnadsvårdspris: Kjell och Andreas får i uppdrag att prata med Samuel 

för att ta fram de utsedda. 

9. Kulturnatten i Växjö hålls sista lördagen i januari. Vi står med bokbord på 

Växjö stadsbibliotek. Bemanningen för denna aktivitet stämmer vi av vid 

nästa möte. 

10. Förslag på olika ämnen för nästa årsbok diskuterades:  

- Idrottshistoria i länet  

- Folkets parker och Folkets hus  



 
- Kyrkogårdar. Kan vara aktuellt att koppla ihop ”från vaggan till graven” 

- Vatten och vattendammar  

- Veteranbilar och veteranmopeder 

11. Medlemsvärvning 

- Hur vi kan nå nysvenskar och lyfta fram den nya hembygden för dem 

- Vi kan jobba på att få hembygdsföreningar i länet som står utanför 

förbundet att ansluta sig till HBF  

- Vi diskuterade om det kan bli aktuellt att starta en hembygdsförening i 

Växjö stad igen 

- En medlemsvärvartävling kan utlysas bland hembygdsföreningarna 

12.  Framtidsfrågor diskuterades, och de inspel om framtiden som lyftes fram 

på den senaste ordförandekonferensen, tar Kjell med sig till den nationella 

konferensen där framtidsfrågor ska diskuteras  

13.  En ny ekonomichef har tillträtt på Kulturparken Småland, Mari Hagesjö 

(890421–2407), och styrelsen beslutade att ge henne förbundets 

auktorisation  

14. Övrigt 

- Lennart Johansson vill få in namnen på de som ska sitta i Smålands 

museums nästa styrelse 

- Eftersom Evy har anmält att få lämna uppdraget i redaktionen för I Värend 

och Sunnerbo så diskuterade styrelsen tänkbara efterträdare. Möjligen 

behöver uppdraget kopplas till ett arvode för att hitta en lämplig ersättare, 

(alt. en hembygdskonsulent).  

15. Nästa möte: 23 januari kl. 18.30 i Vuxenskolans lokaler i Växjö. 

16. Ordförande tackade för kvällens begivenhet och förklarade mötet för 

avslutat. 

 

_________________________   

Kjell Gustafsson, ordförande 

 

_____________________________ ________________________ 

Andreas Håkansson, sekreterare  Evy Törnqvist, justerare

    

    

   


